



Heads of Turkish and Armenian delegations to Congress welcome President Gül's visit to Armenia

Strasbourg, 09.09.2008 - Congress President Yavuz Mildon, in his capacity as Head of the Turkish delegation to the Congress, and Vice-President Emin Yeritsyan, Head of the Armenian delegation, welcomed the recent visit of Turkish President Abdullah Gül to Armenia, on the occasion of a sports event, as a positive step in developing friendly relations between the two countries.

"President Gül's visit opens a new perspective for promoting good-neighbourly relations in the region, also at the local level, and presents an opportunity for establishing cooperation between Turkish and Armenian municipalities, an opportunity which should be seized," said President Mildon and Vice-President Yeritsyan.

Les Chefs des délégations turque et arménienne auprès du Congrès se réjouissent de la visite du Président Gül en Arménie

Strasbourg, 09.09.2008 - Le Président du Congrès Yavuz Mildon, en sa qualité de Chef de la délégation turque auprès du Congrès, et le Vice-Président Emin Yeritsyan, Chef de la délégation arménienne, se sont réjouis de la récente visite en Arménie du Président de la Turquie Abdullah Gül, à l'occasion d'un événement sportif, qu'ils considèrent comme une avancée positive dans le développement de relations d'amitié entre les deux pays.

« La visite du Président Gül ouvre une nouvelle perspective pour promouvoir des relations de bon voisinage dans la région, également au niveau local, et offre une opportunité d'instaurer une coopération entre municipalités turques et arméniennes, une opportunité qu'il convient de saisir », ont déclaré le Président Mildon et le Vice-Président Yeritsyan.